

1. CNCA Announced the China Compulsory Certification (CCC) Self-Declaration Implementation Requirements During Standards Revision

In order to ensure a subtle and orderly implementation of the self-declaration application for CCC certification, which the evaluation is according to the revision of the standard in the CCC catalogue, based on the CNCA's



"Notice on Issues Related to China Compulsory Certification (CCC) During Standards Revision" (国认科联〔2005〕18 号), the notice stated that producers (manufacturers) have been required to actively track and collect the relevant revision information of

the CCC self-declaration evaluation basis standards. During the transition period after the release of the new standard but before its implementation, they can voluntarily

choose to implement evaluation by using the old or the new standards. After the

implementation of the new standard, the evaluation shall comply with the new

standard.

After one year of the new standard implementation, the new standard should be applied while the old version will be abolished in the "China Compulsory Certification Conformity Self-declaration Information Submission System" (http://sdoc.cnca.cn). Before the implementation of the new standard, the products that have been shipped, and launched in the market but no longer be produced, do not have to comply with

以上提供的资料是由香港标准及检定中心及其成员机构从其认为准确的资料来源取得。该资料的发布并没有附载任何保证、声明、促使或许可。香港标准及检定中心及其成员机构不会就任何因使用或依赖该资料而产生的后果承担任何法律责任。



总部 - 香港标准及检定中心 香港新界大埔工业村大宏街10号







the new standard.

The implementing institutes (including certification institutes and laboratories) that participate in the CCC certification self-declaration evaluation methods, should strengthen their services to assist producers (manufacturers) in obtaining detailed and accurate standard amendment information.

STC is accredited by HOKLAS, and a designated CCC certification testing laboratory under CEPA. For more details, please contact our laboratory at hkstc@stc.group.

Source: http://www.cnca.gov.cn/zw/gg/gg2021/202102/t20210209_65034.shtml

认监委发布相关标准修订时强制性产品认证实施安排

为确保评价依据标准修订时 CCC 目录中自我声明方式申请 CCC 认证工作平稳有序实施,基 于认监委《关于标准修订时强制性产品认证有关问题的通知》(国认科联〔2005〕18号),公 告主要内容,要求生产者(制造商)应主动跟踪收集相关 CCC 自我声明方式的评价依据标准 的修订情况,在新版标准发布后、实施前的转换期,自愿选择依据旧版或新版标准实施评价; 在新版标准实施后,应依据新版标准实施评价。在新版标准实施一年内完成新版标准自我声 明换版;旧版标准自我声明,将于新版标准实施届满一年时由"强制性认证产品符合性自我声 明信息报送系统"(http://sdoc.cnca.cn)统一予以注销;新版标准实施前已经出厂、投放市 场且不再生产的产品,无需进行新版标准自我声明换版。

公告要求,各 CCC 认证自我声明评价方式参与实施机构(包括认证机构和实验室)应加强服 务,协助生产者(制造商)获取详细准确的标准变化信息。

STC 实验室获得 HOKLAS 认可,CEPA 下承担中国 CCC 认证检测实验室,如读者有兴趣,可

以上提供的资料是由香港标准及检定中心及其成员机构从其认为准确的资料来源取得。该资料的发布并没有附载任何保证、声明、促使或许可。香港 标准及检定中心及其成员机构不会就任何因使用或依赖该资料而产生的后果承担任何法律责任。



总部 - 香港标准及检定中心 新界大埔工业村大宏街10号





与本中心实验室联系。如需任何查询,可电邮 hkstc@stc.group。

资料来源 http://www.cnca.gov.cn/zw/gg/gg2021/202102/t20210209_65034.shtml

2. Notice of CNCA on Further Consolidated the CCC Entity and **Streamlined the Amendment Procedures**

The Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (CNCA) has further suppressed the number of CCC certificates, streamlined the amendment procedures, and saved the certifying time and costs. In accordance with risk control management, the concrete plan has categorized the involved product areas, revised and improved the certification implementation guidelines, and further consolidated the certification units and merged the CCC certificates.



On the other hand, CNCA has revised the procedural arrangements reasonably and simplified amendment requirements (for example, using production enterprise

classification management, enterprise self-declaration, and so on), providing enterprises with more convenient and efficient amendment services.

STC is the designated laboratory in China to conduct CCC product testing with years of experience. For more information, please contact hkstc@stc.group.

Source: http://www.cnca.gov.cn/zw/tz/tz2021/202103/t20210322_65061.shtml

以上提供的资料是由香港标准及检定中心及其成员机构从其认为准确的资料来源取得。该资料的发布并没有附载任何保证、声明、促使或许可。香港 标 准 及 检 定 中 心 及 其 成 员 机 构 不 会 就 任 何 因 使 用 或 依 赖 该 资 料 而 产 生 的 后 果 承 担 任 何 法 律 责 任 。



总部 - 香港标准及检定中心 f界大埔工业村大宏街10号





中国进一步整合强制性产品认证单元并精简变更程序的通知

认监委(CNCA)进一步压减强制性产品认证(CCC 认证)证书数量,精简变更程序,降低 认证时间和成本。具体方案是在风险控制的基础上,对所涉及产品领域的单元划分进行全面 梳理,修改完善认证实施细则,进一步整合认证单元和合并 CCC 证书。

另一方面,对影响产品安全的变更作出更加合理优化的程序安排,简化变更要求(例如:利 用生产企业分类管理、企业自我声明等措施),为企业提供更加便捷高效的变更服务。 STC 国内实验室为中国指定承担 CCC 检测实验室,有多年检验经验,如有意咨询,欢迎电邮 hkstc@stc.group 查询。

资料来源 http://www.cnca.gov.cn/zw/tz/tz2021/202103/t20210322_65061.shtml

3. Effective on October 1, 2021, the "Toys and Children's Products Safety Ordinance" will be Updated in Hong Kong

On March 19, 2021, the Hong Kong Trade Development Council (HKTDC) "International Sourcing Show" webinar was held. The expert from STC Toys and Children's Products Department introduced the latest toy safety ordinance in Hong Kong.



The Hong Kong Government approved the proposal of updating the "Toys and

以上提供的资料是由香港标准及检定中心及其成员机构从其认为准确的资料来源取得。该资料的发布并没有附载任何保证、声明、促使或许可。香港 标准及检定中心及其成员机构不会就任何因使用或依赖该资料而产生的后果承担任何法律责任。



总部 - 香港标准及检定中心 新界大埔工业村大宏街10号





Children's Products Safety Ordinance", and the newly revised ordinance will take effect on October 1, 2021. The relevant safety standards of toys and children's products listed in Schedules 1 and 2 of the Ordinance (Chapter 424) will be incorporated into the latest version of the international safety standards.

Source: https://www.stc.group/tc/media/detail/1304

香港更新《玩具及儿童产品安全条例》2021 年 10 月 1 日生效

2021年3月19日在香港贸发局(HKTDC)的"国际采购汇"举办的玩具安全研讨会上,来 自香港标准及检定中心(STC)玩具实验室专家,介绍了香港最新的玩具安全条例。 香港特区政府批准更新的《玩具和儿童产品安全条例》提案,新修订的条例将于 2021 年 10 月 1 日生效。条例(第 424 章)中附表 1 和 2 所列的玩具和儿童产品的某些相关安全标准, 纳入了国际安全标准的最新版本。

资料来源 https://www.stc.group/tc/media/detail/1304

以上提供的资料是由香港标准及检定中心及其成员机构从其认为准确的资料来源取得。该资料的发布并没有附载任何保证、声明、促使或许可。香港 标准及检定中心及其成员机构不会就任何因使用或依赖该资料而产生的后果承担任何法律责任。



部 - 香港标准及检定中心 新界大埔工业村大宏街10号

